

[facebook.com/AlmktbAlhqwqy/photos/a.332868283500997/386357148152110](https://facebook.com/AlmktbAlhqwqy/photos/a.332868283500997/386357148152110) 



...

## IDLIB PROVINCE DAILY REPORT OF MAJOR EVENTS 12-06-2023

محافظة ادلب - التقرير اليومي لام الاحاديث 2013-06-12

----- مترجم الى الانكليزية -- ترجمة ابو وليد الادلبي -----

=====

ملحوظة = الفصائل المشاركة بمعارك تحرير حواجز ادلب هم - حركة أحرار الشام الإسلامية - جبهة النصرة - لواء الحق - لواء التوحيد - كتائب أحرار الشمال

كتائب أحرار الشمال ٢٠١٣-٠٦-١٢  
التصدي لتعزيزات الشبيحة القادمة إلى الإسكان وتدمير ثلات بيكرات وإحراقها  
<http://youtu.be/80XgT3TWjc4>

ادلب كتائب أحرار الشمال تدك بالهاون معسكر الإسكان... 2013-6-12 ج 1---  
<http://youtu.be/AEPskqlzWJQ>  
<http://youtu.be/MVsdVrltVRc>  
<http://youtu.be/nFocZ23iF20>

ادلب خان شيخون 12 06 2013 احتراق المحاصيل الزراعية نتيجة قصف قوات الاسد للمدينة  
[http://youtu.be/y9zSd\\_5JMhc](http://youtu.be/y9zSd_5JMhc)

ادلب مميز - سقوط صاروخ غراد فوق دبابة تابعة للنظام في معمل.الاسكان وتطاير الدبابة 2013-6-12  
<http://youtu.be/9IFGN59kS0g>

ادلب كتائب سلقين تلقي القبض على تجار الحشيش في ريف سلقين... 2013-6-12  
<http://youtu.be/lwoDETbkT1E>

ادلب كتائب الجيش الحر التقدم إلى شركة الكهرباء وتحرير حاجز الملحج- 2013-6-12  
<http://youtu.be/VPclwSY-4ak>

ادلب دبابة المجاهدين تدمر مصفحة لقوات الأسد وتعطب أخرى... في حاجز الاسكان 2013-6-12  
[http://youtu.be/sHeNMxJ\\_Frs](http://youtu.be/sHeNMxJ_Frs)  
<http://youtu.be/7GOfuiTWdoQ>

إدلب \_ اثار القصف على قرية اليعقوبية ذات الأغلبية المسيحية 2013-6-11  
<http://www.youtube.com/watch?v=R6DBROz3O6A>  
<http://www.youtube.com/watch?v=bDWp5wLS2ig>

ادلب سرمين اثار القصف العنيف على المدينة 2013-6-12  
<http://youtu.be/x-2DztKFOi4>

... ادلب معرة النعمان معالجة أحد المصابين في المشفى الميداني  
<http://youtu.be/3WhL0z9V658>

- ادلب سنجار احتراق المحاصيل نتيجة القصف الهمجي 2013-6-12  
[http://youtu.be/RF8\\_LVuDucA](http://youtu.be/RF8_LVuDucA)

..ادلب-لواء الحق - قصف تجمعات حزب الله في نبل والزهراء بصواريخ غراد 2013-6-12  
<http://youtu.be/7-cXohThudA>

ادلب-لواء الحق استهدف كازية الافندى على مدخل مدينة ادلب ... 2013-6-12  
<http://youtu.be/4kYDRILxHDM>

ادلب احتراق شركة الكهرباء في مدينة إدلب بسبب قصفها بالطيران الحربي 2013-6-12  
<http://youtu.be/ZIHXO0Kfz7o>

..ادلب كتائب الجيش الحر تدك الإسكان العسكري بمدفع 57 رائع 2013-6-12  
<http://youtu.be/MagCltbeHU4>

---

ادلب - المناطق التي قصفتها قوات النظام اليوم ٢٠١٣-٠٦-١٢

=====

\* بالمدفعية والدبابات والراجمات \*

خان شيخون - اليعقوبية في ريف جسر الشغور - سرمين - معرة النعمان - سنجار - ادلب المدينة- بنش - الرامي في جبل الزاوية --  
- التمانعة - قرى جسر الشغور

قصف بالطيران الحربي \*\*  
اغار طيران الاسد الحربي على بلدة ابو الظهور ومحيط المطار الحربي الذي يحاصره الثوار -  
تحليق الطيران الحربي في سماء جبل الزاوية -

حرائق محاصيل زراعية بسبب قصف قوات نظام الاسد \*\*  
. جسر الشغور حريق كبير غربي المدينة والدخان يغطي مدينة جسر الشغور وماحولها -  
سنجار - حريق ضخم في الاراضي الزراعية -  
خان شيخون - حريق في الاراضي الزراعية -

---

مناطق الاشتباكات اليوم بين كتائب الاسد وقوات الثوار في محافظة ادلب  
جسر الشغور غرب المدينة-

شهداء ادلب اليوم ٢٠١٣-٠٦-١٢

٢٠١٣-٠٦-١٢ - الشهيد اسعد خالد النايف- ريف معرة النعمان من قرية نل كرسيان قضى في معركة تحرير حاجز الاسكان  
[http://youtu.be/a9FaQN\\_E6Sk](http://youtu.be/a9FaQN_E6Sk)

Notice:: Rebels Brigade which involved in the battles to liberate Idlib regime barriers are ::  
Ahrar Sham Islamic Movement - Jabhit Al-Nusreh- Lia'a Al-Haqq - Liwa'a Al-Tawhid - Liwa'a  
Ahrar Al-Shimal.

Idlib -Liwa'a Ahrar Al-Shimal.12-06-2013::  
Addressing the regime reinforcements of shabeha towards the military housing and the  
destruction of three vehicles .  
<http://youtu.be/80XgT3TWjc4>

Idlib-Liwa'a Ahrar Al-Shimal.12-06-2013::Shelling with mortars upon military housing barriers  
<http://youtu.be/AEPskqlzWJQ>  
<http://youtu.be/MVsdVrltVRc>  
<http://youtu.be/nFocZ23iF20>

Idlib- Khan Sheikhoun:: 12- 06 -2013:: burning of agricultural crops as a result of Assad's  
forces shelling upon the city  
[http://youtu.be/y9zSd\\_5JMhc](http://youtu.be/y9zSd_5JMhc)

Idlib - Grad rocket landed on a regime tank in military Housing barrier blowing the tank .  
<http://youtu.be/9IFGN59kS0g>

Idlib -Salqueen brigades 12-06-2013:: arrest cannabis dealers in Salqueen countryside .  
<http://youtu.be/lwoDETbkT1E>

Idlib- 12-06-2013:: Free Syrian Army battalions progress towards the electricity founder  
liberated Al-Mahlaj barrier .  
<http://youtu.be/VPclwSY-4ak>

Idlib - 12-06-2013:: mujahideen tank destroy Assad's armored tank ,disrupting another tank  
In the military housing barrier .  
[http://youtu.be/sHeNMxJ\\_Frs](http://youtu.be/sHeNMxJ_Frs)  
<http://youtu.be/7GOfuiTWdoQ>

Idlib - 12-06-2013:: Aftermath of shelling upon Christian-majority village of Yakobiye .  
<http://www.youtube.com/watch?v=R6DBROz3O6A>  
<http://www.youtube.com/watch?v=bDWp5wLS2ig>

Idlib - Sarmeen 12-06-2013:: heavy shelling upon the city  
<http://youtu.be/x-2DztKFOi4>

Idlib- Ma'art Al-Nu'man 12-06-2013 :: Ministering one of the wounded in the field hospital .  
<http://youtu.be/3WhL0z9V658>

Idlib- Sinjar 12-06-2013:: burning crops as a result of regime barbaric shelling .  
[http://youtu.be/RF8\\_LVuDucA](http://youtu.be/RF8_LVuDucA)

Idlib - Al-Haqq brigade 12-06-2013:: Shelling with Grad missiles upon Hezbollah gathering in Nubol and Zahra'a villages .  
<http://youtu.be/7-cXohThudA>

Idlib - Al-Haqq brigade 12-06-2013:: targeting Afandi Gas Station barrier at the entrance of Idlib city .  
<http://youtu.be/4kYDRILxHDM>

Idlib - 12-06-2013:: Fire in electricity founder in the city of Idlib as a result of military aviation bombardment .  
<http://youtu.be/ZIHXO0Kfz7o>

Idlib-Rebels brigades 12-06-2013:: shelling upon military housing barrier with 57 cannon .  
<http://youtu.be/MagCltbeHU4>

---

---

Idlib - areas shelled by regime forces today 12-06-2013

\* Artillery, tanks and mortars shelling ::

- Khan Sheikhoun - Yaqubiye in rural Jisr Al-Shughour - Sarmeen - Ma'art Al-Nu'man - Sinjar - Idlib city - Binnish - Al-Ram in Jabel Al-Zawiye -Al-Tamana'a - Jisr Al-Shughour villages .

\*\*Military aviation bombardment :

- Assad military aerial jets raided on the town of Abu Dhuhor and the military airport perimeter that besieged by the rebels.  
- Assad military aerial jets hovering above the skies of Jabal Al-Zawiye .

\*\* Crops burning because of Assad regime forces shelling upon::

- Jisr Al-Shughoor: large fire in the west of the city and smoke covers the city of Jisr Al-Shughoor.
  - Sinjar - A huge fire in crops .
  - Khan Sheikhoun - A huge fire in crops .

---

Clashes between Assad militias and Rebel forces in the province of Idlib today

- Jisr Al-Shughoor- clashes takes place west of the city.
- Idlib city and around- clashes takes place in all regime barriers around the city.
  - South Front of Ma'art Al-Nu'man.

---

Idlib Martyrs 12-06-2013

---

1 - Asa'ad Khalid Naeif - Ma'art Al-Nu'man countryside-village of Tal Kirsyan 12-06-2013:: cited in the the battle to liberate military Housing barrier .

[http://youtu.be/a9FaQN\\_E6Sk](http://youtu.be/a9FaQN_E6Sk)

---

---